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مجبورم به طرفداران استقلال هشدار بدهم؛ نمیخواهند نکونام نتیجه بگیرد/ باشگاه استقلال
فامیلی اداره میشود/ چرا هنوز پنجره باشگاه بسته است؟

 یکشنبه ۸ بهمن ۱۴۰۲ - ۱۶:۵۲ شناسه خبـر : ۱۳۳۱۸۹

پیشکسوت باشگاه استقلال گفت: متاسفانه اوضاع اداره مدیریت کلان باشگاه به شکلی است که هیچ امیدواری 
 به آینده آن وجود ندارد چون کسی به فکر موفقیت جواد نکونام نیست.

حسن روشن، کاپیتان و بازیکن اسبق باشگاه استقلال در گفتوگو با خبر ورزشی، درباره استعفای علی سامره اظهار

داشت: دلیل اینکه من نخواستم کنار این مجموعه همکاری کنم این بود که احساس کردم تازه واردها باشگاه استقلال را

برای خودشان میدانند نه برای هواداران و پیشکسوتان باشگاه. متاسفانه داریم میبینیم که باشگاه استقلال به شکل

فامیلی اداره میشود. البته اگر درست اداره بشود مشکلی نیست اما موضوع آمدن و رفتن علی سامره بحثی است که از
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روز اول با آن مخالف بودم.

وی افزود: در همان جلسهای که با مدیر باشگاه داشتم گفتم این آقا در موقعیتی نیست که به استقلال برگردد چون سابقه

خوبی نداشت اما خطیر اصرار میکرد که او بهترین رفیق من است و باید باشد. حالا میبینیم که خودش استعفا کرده

که برود. از طرفی گفته میشود باز هم میخواهند او را به زور برگردانند.

کاپیتان اسبق استقلال درباره عملکرد این تیم در فصل نقل و انتقالات گفت: هر باشگاهی دو نوع مدیریت دارد یکی

مدیریت کلان که به بحث امور باشگاه و مسائل این چنینی مربوط میشود و دیگری مدیریت در زمین چمن است. تیم

استقلال در بحث دوم و مدیریت در کادر فنی و زمین چمن خوب عمل کرده و قهرمانیاش در نیم فصل و صدرنشینی در

جدول بیانگر این موضوع است اما در مدیریت کلان باشگاه ایراد دارد. دلیلش همین است که نمیتوان چنین باشگاهی را

به شکل یک خانواده یا رفاقتی اداره کرد.

روشن خطاب به هواداران باشگاه استقلال گفت: من مجبورم به طرفداران تیم استقلال هشدار بدهم مدیریتی که در راس

آن علی خطیر باشد برای این باشگاه خطرناک است. گروهی هستند که دوست ندارند جواد نکونام که منتسب به مدیریت

قبلی باشگاه هست موفق شود برای همین هر کاری انجام میدهند تا نکونام عملکرد ضعیفی در استقلال داشته باشد و

استقلال زمین بخورد.
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بازیکن سالهای گذشته استقلال ادامه داد: عدهای منتظرند استقلال نتیجه نگیرد تا آن وقت برایشان عروسی بشود. چرا

پول جور نمیکنند، چرا پنجره باشگاه باز نمیشود، چرا بازیکن نمیگیرند و خلاصه هر کاری از دستشان بر بیاید انجام

میدهند تا نکونام نتیجه نگیرد. من به سرمربی استقلال توصیه میکنم همانطور که تا اینجا دستش را روی زانوی خودش

گذاشته و تیم را به این مرحله رسانده باز هم مسیرش را ادامه بدهد. همه میدانند که این نتایج حاصل از خود گذشتگی

و تلاش او و بازیکنان استقلال است که همگی واقعاً استقلالی هستند.

کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان همچنین درباره جام ملتهای آسیا و دیدار تیم ملی مقابل سوریه در مرحله یک

هشتم نهایی جام ملتهای آسیا گفت: با فوتبالی که از تیم ملی مقابل امارات دیدم خیلی به این تیم امیدوار شدم ما در

دو دیدار اول وضعیت بازی سوم را نداشتیم. قشنگ مشخص بود که بچهها فهمیدند بد بودند و مردم ناراحت هستند.

حسن روشن اضافه کرد: نفرات ما بعد از بازی با هنگ کنگ به خودشان آمدند و نشان دادند برترین تیم حال حاضر در جام

ملتها هستند. گرچه برخی تعویضها عجولانه صورت میگیرد ولی بازیکنان تیم حالا به خودشان آمدهاند و میخواهند

توقع مردم را برآورده کنند. البته باید بدانیم فوتبال همیشه بیمعرفت است نباید سوریه را دست کم گرفت وگرنه به

مشکل میخوریم. با این همه تیم ما تنها با کمی تمرکزمیتواند از این مرحله راحت عبور کند.
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انتهای پیام/
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